

Eye Level Literary Award 2024 Registration Form

Date 日期：	School / Center 報名教室：
Joining Fee 比賽報名費： FREE 免費	

Group 比賽組別	Age 年齡	Topic 主題	Details 詳情
<input type="checkbox"/> Illustrated Writing 圖文創作組	4-9	A machine to solve the waste problem	Illustrated Story (Draw a picture with article in English of max. 50 words)
<input type="checkbox"/> Writing 創意寫作組	10-15	Time travel	Short Story (Write an article with 200 - 500 words in English)

✧ All fields must be completed. Incomplete / unclear / incorrect data will not be processed. Please fill-in the student's name in FULL according to the Student's ID / Handbook for verification purpose. 請填寫清楚以下所有項目，如有任何錯漏，參賽者將會被取消參賽資格。參賽者須按照所就讀學校的學生證/手冊填寫其姓名及認真核對。所有參賽獎項、證書及參賽文件均以此姓名為準，及後一切更改恕不接納。

✧ Please fill-in the form in **BLOCK** letters. 請以正楷填寫以下表格。

Student Name:

參賽學生姓名

〈 Last Name 〉 _____ 〈 First Name 〉 _____ 〈 CHI 中文 〉 _____

Student Number (For Eye Level Student Only):

學生編號 (Eye Level 學生請填寫) _____

電郵 Email: _____

Date of Birth:

出生日期 _____ (DD/日) _____ (MM/月) _____ (YYYY/年)

Gender:

Male

Female

性別

男

女

Name of School:

學校名稱 _____

I hereby certify that the above information is all correct and understand the relevant rules and regulations. 茲證明以上的資料全部正確，並已清楚明白有關比賽須知。

Name of Parent / Guardian:

家長 / 監護人姓名 _____

Contact Number:

聯絡人電話 _____

Parent's / Guardian's Signature:

家長 / 監護人簽署 _____

Date:

日期 _____

Thank you for joining our competition!

For internal use ONLY (職員專用)	
Name of School / Center: 學校 / 教室名稱	School / Center's chop 學校 / 教室蓋印

Eye Level 文學大獎賽 2024 比賽須知

1. 參加者須使用主辦單位提供之畫紙/表格提交作品。
2. 字體必須清楚整齊，容易辨認。
3. 參加者需在截止日期前，將此表格連同作品，交回報名分校。
4. 所有參賽作品，均屬大教香港有限公司所有，不會發回給學生或家長。
5. 如有疑問，請向所屬 **Eye Level** 教育中心 / 學校查詢，或於辦公時間致電 **+852 2104 0188**。
6. 主辦機構保留最終解釋及修改以上細則及條款的所有權利。
7. 主辦機構會使用你提供的個人資料，提供有關比賽的申請及安排，同時亦會使用申請人提供有關活動、課程及服務等推廣資訊。申請人可隨時向主辦機構表明或更改接收推廣及宣傳意願。
8. 大教香港有限公司保留所有版權，並保留權利使用參賽者姓名、比賽或頒獎典禮時所拍的照片、作品和成績，作公關、廣告或推廣的用途。

Eye Level Literary Award 2024 Rules and Regulations

1. Participants must submit their work by using the SPECIFIC FORM provided by the organizer.
2. The work must be clear, tidy & easy to identify.
3. Please submit this form and the writing to your Eye Level center / school on or before the deadline.
4. All submitted work will be owned by Daekyo Hong Kong Co., Ltd. and will not be sent back to students or parents.
5. Please contact with the Eye Level center / school for any query or call hotline at +852 2104 0188.
6. Daekyo Hong Kong Co. Ltd reserves the right to interpret and amend all the above terms and conditions.
7. Your personal data will be used for the purposes related to the participation in the event. We may send any promotional news and information related to the event, courses and services to you using the contact information you have provided. If you do not wish to receive the promotional news, you may indicate your objection to us anytime.
8. Daekyo Hong Kong Co. Ltd reserves all rights and reserves the right to use the photos and achievements of the contestant's name, contest or award ceremony for public relations, advertising or promotion purposes.